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Abstract (en)
The invention relates to a printing machine with an inking unit and a dampening unit which interact by means of ink and moisture spreading rollers
with a printing forme, and with a control device for displacement of the moisture spreading roller into a contact or separation position in relation
to the printing forme. For simple handling in particular, it is envisaged that, for application of a gumming to the printing forme (8), the moisture
spreading roller (7) is supplied with a gumming liquid (13) by a gumming device (11) and is displaced into its contact position in relation to the
printing forme (8) by the control device. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Druckmaschine mit einem Farb- und einem Feuchtwerk, welche mittels Farb- und Feuchtauftragwalzen mit einer
Druckform zusammenwirken, und mit einer Steuereinrichtung zur Verlagerung der Feuchtauftragwalze in eine Anlage- bzw. Abstandsstellung
zur Druckform. Insbesondere für eine einfache Handhabung wird vorgesehen, daß zum Aufbringen einer Gummierung auf die Druckform (8) die
Feuchtauftragwalze (7) von einer Gummierungseinrichtung (11) mit einer Gummierungsflüssigkeit (13) versorgt wird und von der Steuereinrichtung
in ihre Anlagestellung zur Druckform (8) verlagert ist. <IMAGE>
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